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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 20.06.2023  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý (místopředseda); Daniel Rosenbaum; František Jobek; Jan 

Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; Tomáš Novák 

 

Omluven:   

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta), Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Dotační programy 2024 

3) Individuální dotace 

4) Hřiště Cihelna 

5) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 7 z 9 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 

Program schválen. 

   

ad2) Dotační programy 2024 
 a) Sportovní akce 
 Diskuse členů komise o možném způsobu financování akcí Běh města Příbrami a Příbramský půlmaraton a 

dalších akcí, o zařazení sportovních akcí s dlouhodobou tradicí do rozpočtu města. Diskuse o kvalitě a úrovni 
pořádaných akcí.  
Z důvodu jednání vedení města s SK TRI Klub, provozovatelem akcí Běh města Příbrami a Příbramský 
půlmaraton, o způsobu financování, bude návrh alokace akce hlasován per-rollam. 
Návrh komise na zrušení limitu výše požadované dotace. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 7  ZDRŽEL: 0 PROTI:0 NÁVRH SCHVÁLEN 
  
 b) Činnost sportovních organizací 

Diskuse komise o nastavení dotačního programu. 
Návrh na změnu minimální výše uhrazené členského příspěvku na osobu za rok z 600,00 Kč na 1.200,00 Kč 
(Článek 4, odst. 4.1, bod e). 
Návrh dotačního programu s alokací 6.500.000,00 Kč 

  Hlasováno o návrhu: PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
c) Rozvoj a opravy sportovišť 
Návrh dotačního programu s alokací: 1.000.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu: PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
d) Reprezentant ČR 
Diskuse o změně podmínek programu na doložení statutu reprezentanta, o hranici věku pro zařazení do oficiální 
reprezentace, nastavení horní věkové hranice a nastavení nové definice účelu programu. 
Návrh dotačního programu s alokací 330.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu: PRO: 5  PROTI: 2 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
Jednání opustil Ing. Holý, je přítomno 6 členů komise, komise je usnášeníschopná 
 
e) Podpora vrcholového sportu 
Diskuse o nastavení dotačního programu, o zařazení a plnění podmínek zařazení jednotlivých klubů do 
vrcholového sportu. Diskuse o definici vrcholového sportu, možném řešení poskytnutí dotace na pronájem 
ledové plochy, o vzniku dotačního programu na nájem městských sportovišť. 
Návrh dotačního programu s alokací 10.500.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
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ad3) Individuální dotace 

Diskuse komise o nastavení a podmínkách poskytnutí individuálních dotací. 

 

 Tělocvičná jednota Sokol Příbram – projekt „Medvědí stezka, sportovní akce v přírodě pro veřejnost“ 

Žádost na projekt „Medvědí stezka, sportovní akce v přírodě pro veřejnost“ byla zamítnuta v programu Sportovní 

akce 2023 v rámci dotačního řízení z důvodu, že žádost nebyla podána dle pravidel, nebyl nedodržen termín 

písemného podání žádosti. Z výše uvedeného důvodu je komise toho názoru, že žádost nemá být podpořena 

z rozpočtu individuálních dotací. 

 

 Šille Viktor – projekt „Jedu bomby :-)! 

 Diskuse o podané žádosti 

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 10.000,00 Kč. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 5 PROTI:1 ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Fialová Lucie – projekt „Sportovní tenisové soustředení Španělsko Marbella 2023“ 

 Diskuse o podané žádosti.  

Komise navrhuje RM nepodpořit ID z důvodu, že se jedná o podporu projektu komerčního charakteru. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 6 PROTI:0 ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

  

Powerlifting Takis – projekt „Powerliftingové závody - silový trojboj 2023“ 

 Diskuse o podané žádosti 

Komise navrhuje RM nepodpořit ID z důvodu, že žádost na výše uvedený projekt měla být podána 

v programových dotacích (dotační program činnost sportovních organizací nebo sportovní akce). 

Hlasováno o návrhu: PRO:6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Sportovní Klub Sporting Příbram – projekt „Příspěvek na účast na ME v Ultimate Frisbee“ 

 Diskuse o podané žádosti.  

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 35.000,00 Kč 

Hlasováno o návrhu: PRO: 4  PROTI: 0 ZDRŽEL: 2 

  

Návrh na neposkytnutí dotace  

Hlasováno o návrhu: PRO:4 PROTI: 0 ZDRŽEL: 2 

  

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 21.000,00 Kč 

Hlasováno o návrhu: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

  

 

Fotbalová asociace malé kopané Příbram – projekt „FAMK Superfinále mistrovství republiky 2023“ 

 Diskuse o podané žádosti 

Komise navrhuje RM nepodpořit ID z důvodu, že projekt byl podpořen v rámci programové dotace Činnost 

sportovních organizací 2023. 

Hlasováno o návrhu: PRO:6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Trenéři ve škole – projekt „Trenéři ve škole“ 

 Odbor seznamuje komisi s podanou žádostí o dotaci. Komise navrhuje podpořit projekt formou individuální 

dotace z důvodu, že se jedná o dlouhodobě velmi kladně hodnocený projekt, do kterého jsou zapojeny všechny 

příbramské základní školy.  

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 476.280,00 Kč (finanční prostředky na projekt byly schváleny v rozpočtu a 

budou do ID převedeny). 

Hlasování o návrhu: PRO:6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Křivová Hana – projekt „Podpora krasobruslařky zařazené do výběru talentované mládeže ČKS“ 

Diskuse o podané žádosti 

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 10.000,00 Kč. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 5 PROTI:1 ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

 

Academia Latina – projekt „Cesta za titulem Mistra ČR“ 

Diskuse o podané žádosti 

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 10.000,00 Kč. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 5 PROTI:1 ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 
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1. FK Příbram, fotbalová akademie z.s. – projekt „PODPORA MLÁDEŽNICKÉ KOPANÉ“ 

Diskuse o podané žádosti a aktuální situaci v příbramské fotbale. 

Návrh na poskytnutí dotace ve výši 2.200.000,00 Kč (finanční prostředky budou převedeny z programových 

dotací Podpora vrcholového sportu) 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

  

Bruslařský klub Příbram – projekt „Příspěvek na zvýšené nájemné ledové plochy v roce 2023“ 

Diskuse o podané žádosti 

Návrh o poskytnutí dotace ve výši 126.000,00 Kč 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 

ad4) Předsedkyně informuje o slavnostním otevření zrevitalizovaného hřiště Na Cihelně, které uskuteční se 

29.06.2023 formou pořádání projektu Na hřišti to žije.  

 

 

Termín dalšího jednání komise nebyl stanoven. 

 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 
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Příloha zápisu ze dne 20.06.2023 

 

Hlasování per rollam Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Členové komise: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý (místopředseda); Daniel Rosenbaum; František 

Jobek; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; Tomáš Novák, Jakub Hušek; Ema Davidová 

 

 

Na základě jednání komise ze dne 20.06.2023 hlasovali členové komise o návrhu alokace ve výši 1.000.000,00 Kč pro 

dotační program Sportovní akce 2024 viz zápis z jednání komise bod 2, odst. a).  

Členové komise hlasovali per rollam ve dnech 29.06.-07.07.2023 a návrh odsouhlasili dne 07.07.2023. 

 

Hlasováno:   PRO 9         PROTI 0 ZDRŽEL 0 

 

Návrh byl přijat. 

 

 

 

Zapsala: Markéta Benešová v .r.           V Příbrami dne 07.07.2023 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


